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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 05/2023 (209) 

 

z řádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 24. dubna 2023 v 13:00 hodin v zasedací místnosti fakulty (1NP),  

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové: Rostislav Gregor, Bc. Nela Hasová, Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Vojtěch 
Karlík, Mgr. Kamil Peterek, Ph.D., Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., doc. Ing. 
Pavel Valášek, CSc., LL.M, JUDr. Radomíra Veselá, Ph.D., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Alena 

Procházková, MBA 
 
Omluveni: Bc. Dalibor Malý, Bc. Tomáš Řepka, Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D. 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 3. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení člena Vědecké rady FLKŘ UTB. 
7. Projednání a schválení návrhu Časového plánu výuky pro akademický rok 2023/2024. 
8. Projednání Plánu realizace Strategického záměru FLKŘ UTB na období 21+ pro rok 2023 (děkanka 

fakulty). 
9. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB pro rok 2023 (tajemnice fakulty). 
10. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 15. 05. 2023.  
11. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
Ve13:00 hodin předseda AS FLKŘ zahájil jednání a přivítal přítomné. Uvedl, že z jednání AS FLKŘ se 
omluvili pan Ing. Pavel Tomášek, Ph.D., pan Bc. Dalibor Malý a pan Bc. Tomáš Řepka. Rovněž je omluven 
proděkan pro pedagogickou činnost pan Ing. Jakub Rak, Ph.D.  
 
Bod 2) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 3. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ konstatoval, že zápis z řádného jednání AS FLKŘ dne 20. 3. 2023 všichni obdrželi e-
mailem a byl zveřejněn v informačním systému fakulty. Dotázal se, zda má někdo z přítomných k zápisu 
připomínky nebo náměty na doplnění – ani připomínky ani návrhy na doplnění nebyly vzneseny. 
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Návrh usnesení č. 209/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 20. 3. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním systému FLKŘ.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 209/1 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání dne 20. 3. 2023 ve znění, zveřejněném v informačním systému FLKŘ.“ 
 
 
 
Bod 3) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Předseda AS FLKŘ Dr. Strohmandl uvedl, že program byl stanoven na minulém jednání a dotázal se, zda 

jsou nějaké návrhy na změnu nebo doplnění programu. Z řad členů AS FLKŘ návrhy nebyly vzneseny, 

předseda AS FLKŘ tedy sdělil, že na základě zaslaných materiálů k projednání navrhuje doplnit program o 

dva body, a to: 

 

 Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2024/2025 do akreditovaných bakalářských studijních programů uskutečňovaných 

v českém jazyce“; 

 Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2024/2025 do akreditovaného navazujícího magisterského studijního programu 

uskutečňovaného v českém jazyce“. 

Proti tomuto doplnění nikdo nevznesl námitky. 

Návrh usnesení č. 209/2 
„„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 24. 4. 2023 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 3. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení člena Vědecké rady FLKŘ UTB. 
7. Projednání a schválení návrhu Časového plánu výuky pro akademický rok 2023/2024. 
8. Projednání Plánu realizace Strategického záměru FLKŘ UTB na období 21+ pro rok 2023 (děkanka 

fakulty). 
9. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB pro rok 2023 (tajemnice fakulty). 
10. Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2024/2025 do akreditovaných bakalářských studijních programů uskutečňovaných 
v českém jazyce“ 

11. Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2024/2025 do akreditovaného navazujícího magisterského studijního programu 
uskutečňovaného v českém jazyce“ 

12. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 15. 05. 2023.  
13. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 209/2 
„„AS FLKŘ projednal a schválil program jednání dne 24. 4. 2023 v níže uvedeném znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 20. 3. 2023 (předseda AS FLKŘ). 
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3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení člena Vědecké rady FLKŘ UTB. 

7. Projednání a schválení návrhu Časového plánu výuky pro akademický rok 2023/2024. 

8. Projednání Plánu realizace Strategického záměru FLKŘ UTB na období 21+ pro rok 2023 (děkanka 

fakulty). 

9. Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB pro rok 2023 (tajemnice fakulty). 

10. Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2024/2025 do akreditovaných bakalářských studijních programů uskutečňovaných 

v českém jazyce“ 

11. Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2024/2025 do akreditovaného navazujícího magisterského studijního programu 

uskutečňovaného v českém jazyce“ 

12. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 15. 05. 2023.  

13. Různé.“ 

 

 
 
Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

- Jednání AS UTB se konalo 18. 4. 2023, k projednání byl předložen Statut FT, střednědobý výhled 
rozpočtu UTB na roky 2024 a 2025, plán rozpočtu UTB na rok 2023 a Výroční zpráva UTB za rok 
2022. 

- V rámci jednání proběhla diskuze k plagiátorství. 
- Dr. Strohmandl podal informaci o aktivitě Dr. Konečného, který na jednání AS UTB dne 21. 2. 2023 

vyjádřil pochybnosti o vhodnosti jmenování některých členů Etické komise UTB, a to z hlediska 
jejich morálního kreditu. Uvedl, že jeden člen AS UTB je agentem STB a požádal rektora, aby zvážil 
přijetí opatření, kterým by univerzita dala najevo, že se s uvedenou záležitostí chce vypořádat (viz 
zápis z jednání UTB dne 21. 2. 2023). Dr. Strohmandl dále uvedl, že dotyčný, vůči němuž bylo toto 
prohlášení směřováno, požádal o vystavení lustračního osvědčení, jež obdržel a výsledek je 
negativní. Dotyčný vnímá sdělení Dr. Konečného jako pomluvu, která poškozuje nejen jeho osobu, 
ale i dotčenou fakultu a UTB, a zvažuje podniknutí dalších kroků.  

 
Doc. Valášek doplnil, že Legislativní komise AS UTB bude zasedat 25. 4., projednávat bude předložený 
Statut FT. 
 

 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
doc. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D, děkanka 

- Dnes byl zahájen Týden bezpečnosti Zlínského kraje, který je určen pro žáky 3. tříd základních škol. 
Na organizaci spolupracuje i FLKŘ – zástupci studentů napříč studijními programy -  kteří se přímo 
účastní realizovaných vzdělávacích aktivit. 

- 4. 5. 2023 se uskuteční Green opening (slavnostní otevření nově zrekonstruovaného vstupu do 
budovy). 

- Ve dnech 17. - 18. 5. 2023 se ve Zlíně koná konference MEKA, jejíž je fakulta spolupořadatelem. 
- 19. 5. se na fakultě uskuteční setkání zástupců podnikatelské sféry, samosprávy, Czechinvestu a 

Hospodářské komory ČR. 
- Ve dnech 24. - 26. 4. bude probíhat oprava chodníku před fakultou. 
- Na akademické půdě je třeba dodržovat etický kodex, pakliže je porušován, je třeba k této situaci 

zaujmout stanovisko. 
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Dr. Veselá se dotázala, zda bude Týden bezpečnosti propagován i na sociálních sítích. Děkanka 
odpověděla, že ano, informace budou i v aktualitách na webu fakulty. 

 
Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 

- 24. 4. zasedala fakultní hodnoticí komise IGA, která projednala přerozdělení finančních prostředků 
dle schváleného rozpočtu UTB na projekty. Řešitele budou o výsledcích informováni. 

- Na dotaz Dr. Strohmandla Dr. Taraba odpověděl, že o nových projektových výzvách jsou 
akademičtí pracovníci průběžně informováni e-maily, se zájemci o podání projektů pak probíhá 
další komunikace. 

- Ohledně publikování v časopisech vydavatelství MDPI děkanka uvedla, že na úrovni UTB se tato 
problematika zatím oficiálně neřešila, obecně se ale doporučuje se publikování v těchto časopisech 
vyhýbat, na některých VŠ se při habilitačních či profesorských řízeních již tyto publikační výstupy 
neberou v úvahu. Problém nastává zejména v případě, kdy AP realizuje prostřednictvím těchto 
nakladatelství většinu svých tvůrčích výstupů, pokud se jedná ojedinělý výstup a ostatní jsou 
v renomovaných časopisech, není tato situace problematická. 

- Děkanka informovala o záměru UTB zakázat využívání sítí TikTok. Dále uvedla, že velkým tématem 
na UTB bude v budoucnu i problematika IA. 

 
Ing. Alena Procházková, tajemnice fakulty 

- Příspěvek na zvýšené energie, který UTB obdržela, byl rozdělen na fakulty v rámci koeficientu A, 
podle posledních informací jej budou fakulty vracet na rektorát a obdrží jej jenom ty, které prokáží 
reálné podstatné zvýšení nákladů, související se zvýšením cen energií. Tato situace by ale musela 
být projednána AS UTB jako změna rozpočtu. 

- Poděkování panu Karlíkovi za zaslání dokumentu z výuky, v rámci kterého studenti na semináři 
identifikovali nedostatky v požární bezpečnosti na fakultě. Dokument byl konzultován s referentkou 
BOZP na UTB a ty nedostatky, které ještě zbývají, budou odstraněny.    

- Městem Uherské Hradiště přislíbené koše na tříděný odpad budou instalovány (po urgenci) až 
koncem května. Rovněž dojte k posunu betonových květináčů pod vlajkovými stožáry a přesun 
stojanů na kola – realizace bude se zpožděním.  
 

 
 
Bod 6) Projednání a schválení člena Vědecké rady FLKŘ UTB. 
Děkanka fakulty k tomuto bodu uvedla, že pan prof. Ing. Václav Cempírek, Ph.D., DBA, o jehož schválení 
žádá, byl navržen již ke schválení na jednání dne 20. 3. 2023, vzhledem k tomu, že však v potřebné lhůtě 
nedodal podklady (lustrační osvědčení, o které žádal), nemohlo být o jeho členství ve Vědecké radě 
hlasováno. 
V současné době již fakulta od pana profesora všechny potřebné dokumenty obdržela a splňuje podmínky 
pro členství ve Vědecké radě FLKŘ. Prof. Cempírek je uznávaným odborníkem v oblasti logistiky, 
v současné době je rektorem soukromé Vysoké školy logistiky o.p.s, se kterou se fakulta snaží zejména 
v projektové oblasti spolupracovat. 
 
Dr. Strohmandl uvedl, že vzhledem k tomu, že se jedná o hlasování o jménu, bude hlasování tajné a požádal 
Dr. Peterka a Bc. Hasovou, aby se ujali funkce skrutátorů. 
Skrutátoři rozdali hlasovací lístky, na kterých byly uvedeny možnosti pro-proti-zdržel se, přičemž volba byla 
realizována zakroužkováním dané možnosti. 
 
Návrh usnesení č. 209/3 

„AS FLKŘ schvaluje prof. Ing. Václava Cempírka, Ph.D., DBA členem Vědecké rady FLKŘ UTB ve Zlíně.“ 

K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 7 proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
Usnesení č. 209/3 

„AS FLKŘ schvaluje prof. Ing. Václava Cempírka, Ph.D., DBA členem Vědecké rady FLKŘ UTB ve Zlíně.“ 
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Bod 7) Projednání a schválení návrhu Časového plánu výuky pro akademický rok 2023/2024. 
JUDr. Veselá jako předsedkyně Legislativní komise uvedla, že komise zasedala dne 3. 4., za předkladatele 
se jednání účastnil proděkan pro pedagogickou činnost Ing. Jakub Rak, Ph.D. Komise projednala celkem 4 
připomínky a konstatovala, že jsou nedůvodné, doporučuje tedy dokument v předloženém znění 
ke schválení. 
 
V následné diskuzi k dokumentu byla projednávána zejména problematika posunu termínu výběru tématu 
bakalářské práce u profesních studijních programů (v budoucnu bude fakulta jejich nabídku rozšiřovat), a to 
ve vazbě na odbornou praxi, během které má ve spolupráci s firmou student téma praxe vydefinovat. 
Děkanka uvedla, že pro AR 2023/2024 termín ještě zůstane stejný jako pro ostatní SP, ale v budoucnu se 
bude fakulta touto problematikou zabývat. 
 
Návrh usnesení č. 209/4 
„AS FLKŘ schvaluje Časový plán výuky pro akademický rok 2023/2024 v předloženém znění.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 209/4 
„AS FLKŘ schvaluje Časový plán výuky pro akademický rok 2023/2024 v předloženém znění.“ 
 

 
Bod 8) Projednání Plánu realizace Strategického záměru FLKŘ UTB na období 21+ pro rok 2023 
(děkanka fakulty). 
Děkanka fakulty sdělila, že se jedná o dokument, který je prostředkem k postupnému naplňování Strategie 
FLKŘ do roku 2030, obsahuje opatření a úkoly v jednotlivých oblastech, které k naplnění cílů, stanovených 
ve Strategii, vedou. 
Předložená verze dokumentu byla projednána Vědeckou radou FLKŘ na jednání dne 23. 3. 2023. 
Dále děkanka shrnula základní cíle pro rok 2023 v pěti klíčových oblastech. 
 
V diskuzi nebyly vzneseny žádné dotazy, dokument byl mlčky předložen k projednání Legislativní komisi 
AS FLKŘ, která se shodla na termínu jednání 3. 5. 2023 v 11:00 hodin. 
Připomínky k dokumentu je možné zaslat předsedkyni komise a předkladatelce do pátku 28. 4. 2023 
do 24:00 hodin. 
 
 
 
Bod 9) Projednání návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB pro rok 2023 (tajemnice 
fakulty). 
Rozdělení finančních prostředků pro rok 2023 vychází z přidělených financí a z Pravidel rozpočtu UTB 
ve Zlíně pro rok 2023 a Pravidel rozpočtu FLKŘ UTB ve Zlíně pro rok 2023. 
 
Na dotaz Dr. Strohmandla tajemnice v diskuzi odpověděla, že byla navýšena navržená částka na odměnu 
na zaměstnance z 10.000,-Kč na 12.000,-Kč. Stanovení této částky je v kompetencích fakulty. 
 
Dokument byl mlčky předložen k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ, která se shodla na termínu 
jednání 2. 5. 2023 ve 13:00 hodin. 
Připomínky k dokumentu je možné zaslat předsedovi komise a předkladatelce do středy 26. 4. 2023 do 
24:00 hodin. 
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Bod 10) Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 
řízení pro akademický rok 2024/2025 do akreditovaných bakalářských studijních programů 
uskutečňovaných v českém jazyce“. 
K předloženému materiálu nebyly vzneseny ani dotazy, ani připomínky, byl mlčky předložen k projednání 
Legislativní komisi AS FLKŘ, která jej projedná 3. 5. 2023. Připomínky je možné zaslal do 28. 4. 2023 
do 24:00 hodin. 
 
 
 
Bod 11) Projednání Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému přijímacímu 
řízení pro akademický rok 2024/2025 do akreditovaného navazujícího magisterského studijního 
programu uskutečňovaného v českém jazyce“. 
K předloženému materiálu nebyly vzneseny ani dotazy, ani připomínky, byl mlčky předložen k projednání 
Legislativní komisi AS FLKŘ, která jej projedná 3. 5. 2023. Připomínky je možné zaslal do 28. 4. 2023 do 
24:00 hodin. 
 
 
 
Bod 12) Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 15. 5. 2023.  

Dr. Strohmandl představil návrh programu pro jednání AS FLKŘ dne 15. 5. 2023. K návrhu nebyly vzneseny 

ani připomínky ani návrhy na doplnění. 

 

Návrh usnesení č. 209/5 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 15. 5. 2023 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 4. 2023 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Projednání a schválení Plánu realizace Strategického záměru FLKŘ UTB na období 21+ pro rok 

2023 (děkanka fakulty). 

7. Projednání a schválení návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB pro rok 2023 (tajemnice 

fakulty). 

8. Projednání a schválení Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akademický rok 2024/2025 do akreditovaných bakalářských studijních 

programů uskutečňovaných v českém jazyce“ 

9. Projednání a schválení Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akademický rok 2024/2025 do akreditovaného navazujícího magisterského 

studijního programu uskutečňovaného v českém jazyce“ 

10. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 12. 06. 2023.  

11. Různé.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  

Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 

Usnesení č. 209/5 

„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 15. 5. 2023 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 24. 4. 2023 (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
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6. Projednání a schválení Plánu realizace Strategického záměru FLKŘ UTB na období 21+ pro rok 

2023 (děkanka fakulty). 

7. Projednání a schválení návrhu Rozdělení finančních prostředků FLKŘ UTB pro rok 2023 (tajemnice 

fakulty). 

8. Projednání a schválení Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akademický rok 2024/2025 do akreditovaných bakalářských studijních 

programů uskutečňovaných v českém jazyce“ 

9. Projednání a schválení Směrnice děkanky „Pravidla a podmínky k veřejně vyhlášenému 

přijímacímu řízení pro akademický rok 2024/2025 do akreditovaného navazujícího magisterského 

studijního programu uskutečňovaného v českém jazyce“ 

10. Schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ dne 12. 06. 2023.  

11. Různé.“ 

 

 

Bod 13) Různé 
- Pan Gregor upozornil, že jedna seminární skupina 1. ročníku SP Management rizik má rozvrh 

sestaven tak, že všechny semináře má v jeden den, což je náročné zejména v zápočtovém týdnu. 
Děkanka poděkovala za podnět a uvedla, že při sestavování nového rozvrhu už na toto bude brán 
zřetel, semináře v jeden den jsou pozůstatek z rozvrhování v době pandemie covid-19, toto 
opatření již není třeba. Uvedla, že tyto podněty mohou studenti vznést například v rámci hodnocení 
výuky.   

- Děkanka požádala AS, aby projednal rozhodnutí děkanky, kterým by měla být zřízena Laboratoř 
open source technologií. Uvedla, že záměrem této laboratoře je rozšířit povědomí studentů 
o dalších operačních systémech, ne nahradit Windows. Garantem bude ustanoven Dr. Tomášek. 
Dr. Strohmandl se dotázal, jestli vzhledem k nákladům nemá projednat zřízení této laboratoře 
Ekonomická komise a zda to nemá být v rozpočtu. Děkanka odpověděla, že v letošním roce budou 
náklady minimální, hlavní náklady (obměna PC atd.) budu realizovány v dalších letech. Rozhodnutí 
děkanky bude projednáváno na příštím jednání AS FLKŘ. 

- Dr. Strohmandl požádal tajemnici, aby byly prověřeny počítače na fakultě a možnost jejich adaptace 
na Windows11, a tato informace aby byla poskytnuta Ekonomické komisi AS FLKŘ. 

- Dr. Peterek se dotázal, zda AS FLKŘ bude oficiálně reagovat na prohlášení Dr. Konečného na AS 
UTB. Dr. Strohmandl uvedl, že ne, AS FLKŘ byl o situaci pouze informován. Reagovat bude on 
sám jako dotčená osoba, případně fakulta a AS UTB. 

- Pan Karlík požádal, aby byl pan Gregor doplněn do složení AS FLKŘ na nástěnce na chodbě. 
- JUDr. Veselá se dotázala, zda se uvažuje o nějakém odstínění studentské místnosti v přízemí – 

studenti se povalují na sedacích vacích a v případě, že si chtějí udělat pohodlí, skýtají často 
zajímavý pohled. Děkanka odpověděla, že záměrem bylo vytvořit světlý a vzdušný prostor. 
Částečně bude výhled omezen polepy skleněných dveří, které se připravují, se sedacími vaky 
nebylo v původním návrhu počítáno, byly tam přeneseny na žádost studentů. Bylo by vhodné 
současný stav považovat za jakýsi zkušební provoz, podle odezvy se pak budou dělat případné 
úpravy. 

 
  
Ve 14:50 hodin předseda AS poděkoval všem za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
 
Zapsala:            Bc. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ 


